
 

vrijdag 12 november 2021 

Onderwerp: Oldenhove 

 

Beste griffier, 

 

Kun je onderstaande vraag doorsturen aan het college ter beantwoording voor de volgende 

commissievergadering? Mocht dat niet lukken, dan zal ik de vragen in de commissie stellen. 

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 

HvB 

 

 

Vragen: 

De wethouder verklaarde gisterenavond dat Oldenhove zal worden gebruikt voor huisvesting van 

asielzoekers en statushouders. Daarover zijn afspraken gemaakt, oa met Haarlem. Althans, zo begrijp 

ik de wethouder. De volgende vragen hierover: 

 

• Waarom wordt Blekersveld volgebouwd met tijdelijke woningen als Oldenhove beschikbaar 

is? 

• Wat is nut en noodzaak van de flexwoningen op Blekersveld nu Oldenhove als tijdelijke 

locatie beschikbaar komt? 

• Gaat Bloemendaal in Oldenhove statushouders huisvesten die onder de taakstelling van de 

gemeente vallen? 

• Worden ook statushouders geplaatst die niet onder de taakstelling vallen? Ontvangt de 

gemeente een bijdrage in de kosten, dwz: wie is verantwoordelijk voor de financiering? Hoeveel 

bedragen de kosten? 

• De wethouder noemde ook asielzoekers: welke afspraken zijn hierover gemaakt met het 

COA?  

• Draagt het COA de kosten van huisvesting van de asielzoekers en voor hoe lang? 

• Sinds wanneer is het bij u bekend dat Oldenhove beschikbaar is?  

• Per welke datum is Oldenhove beschikbaar? 

• Hoe lang is Oldenhove beschikbaar? 



• Zijn de voorzieningen in Oldenhove op orde? Zijn er werkzaamheden verricht aan Oldenhove 

of voor Oldenhove en zo ja welke werkzaamheden, in opdracht van wie en wanneer?  

• Wordt dit voorstel besproken in de raad? Dwz: gaat het college dit plan nog aan de raad 

voorleggen ter goedkeuring? 

• Is er een financieel plan dat aan de raad wordt voorgelegd en zo ja wanneer? 

• Is er een intentieovereenkomst gesloten met Oldenhove? Wat ligt precies vast aan 

afspraken? 

 

Mvrgr, 

 

Marielys Roos 

HvB 


